
Bestyrelsesmøde d.11.01.2023 
 
 

Til stede: Rikke, Stinna, Sama, Serap, Anja, Lasse, Jeanette og Marie 
 
Fraværende: Mie og Ditte 
 
 
 
 
Dagsorden: 

• Sampasning 
• Tilsyn 
• Løkkebo som cykelinstitution – mere officielt 
• Hjemmesiden - opdatering 
• Den styrkede læreplan 

o i trykken 
o fokuspunkter i evalueringen og til udtrykke i Løkkebo 

 

• Temaer i huset 
o Trafik og transportmuligheder 
o Jorden rundt (musik og dans) 
o OL 
o Laboratorium 
o Jul 

………………………………………………………………………………………………………………………………………………….. 

Referat: 

Sampasning julen 2022: 

Anja lægger ud med fortælling om sampasningen, og hvordan den er forløbet. Igen i år er 
der brugt ressourcer på personaler, der ikke var brug for grundet tilmeldte børn, der ikke 
dukket op. 
Vi oplever generelt, at flere og flere forældre er bekymret for forholdene under 
sampasningen, både de fysiske forhold og de personalemæssige forhold.  

Sampasningen 2023 er i Piletræet.  

 

 



• Tilsynsrapporten: 

 

 

 
Susanne Hermansen som er tilsvarende sidste og forrige år Pædagogisk 
konsulent/tilsynsførende på tilsynet. Det pædagogiske tilsyn er varslet. 
 
Et bestyrelsesmedlem foreslår, at man bør overveje om det giver mening at bruge 
den samme pædagogiske konsulent til tilsyn, eller om det kunne give mening at 
bruge en ”ny” pædagogisk konsulent, der måske ikke kender udviklingen i 
institutionen, men som kan udfordre andre ting og se på tingene med friske øjne. 
  
Anja gennemgår rapporten, hvori hun fortæller hvad der samlet er relevant at lave 
nedslag på.  
 
 Serap kommenterer, at hun mangler et punkt i tilsynsrapporten, der hedder; 
Medarbejder trivsel. 
 
General dialog i bestyrelsen om tilsynets udformning og ramme. Dialogen fører til en 
uddybet samtale omkring, hvordan personalet udtrykker sig overfor børnene og hvordan 
det kommer til udtryk i tilsynsrapporten.  
 
Dialog om formålet med tilsyn og om hvorledes tilsynet er anmeldt tilsyn og ikke 
uanmeldt. 
 
I tilsynsrapporten trækkes data fra Rambøll og sprogvurderingerne. Fælles undring af 
denne trækning af indhold, og noget vi vil undersøge inden næste tilsynsrapport udgives.  
 
Tilsynsrapporten vil ligge offentligt på Løkkebos hjemmeside slut februar 2023. 
 
 

• Løkkebo som cykelinstitution  – mere officielt:  
 
Hvad er det hver inst. udvikler og profilere sig på?  ”Borgmester- teamet” vil udarbejde en 
video om Løkkebo og om vores pædagogiske tilgang til at cykle. 
 
Det er vedtaget, at der kommer cykelstativer til børnenes cykler og bedre belægning, der 
vil også komme cykelskur udenfor lågen til Løkkebo. Der er et ønske om, at der vil blive 
etableret cykelsti rundt om Løkkebo/lokalområdet.  
 
Park & vej har allerede været ude at kigge på opgaven.    
  
 

• Hjemmesiden: 
 



Vores hjemmeside er under opdatering og Ditte har været god sparring til denne opgave.  
Hjemmesiden vil løbende blive opdateret med tekst og nyere billeder af de daglige 
aktiviteter i Løkkebo.  
 
 

• Den styrket læreplan 2022-2024: 
 
Nye indsatser: Tidlig indsats 
                          Vi cykler 
                          Læringsmiljø 
 

• Temaer i huset:  
 
Marie gennemgår temaerne i huset 2023 og om hvordan vi planlægger og bruger SMTTE-
modellen som metode og evaluering. SMTTE model bliver udleveret, så alle medlemmer 
kan følge med i fagtermerne.  
 
Der bliver spurgt indtil hvordan vi indhenter viden om de forskellige temaer. 
 
Yderlige punkter på mødet:  
 
 

1. Mange penge i bestyrelseskassen, der skal bruges. Det er tidligere vedtaget, at disse 
penge skal bruges på oplevelser sammen med og for børnene. Det kunne være en god 
ide at understøtte et af årets temaer, evt. underholdning til sommerfesten.  

 
2. Serap foreslår kridtskrevet statements foran indgangene til Løkkebo. Fx tekst: ”Choose 

kindness & stop bullying” (Serap viser os et foto med denne tekst og en fint tegnede 
tegning med kridt på nogle fliser). Det vil vi prøve når det bliver bedre i vejret, så det 
også forbliver længere på fliserne. 

 
3. Debat om klimazonen, der mangler isolering! Børnene fryser og flyverdragten kan aldrig 

blive tør. Serap har et ønske om, at klimazonen isoleres. Anja fortæller om tidligere 
forsøg og indsatser herom – desværre uden held. Serap vil gå videre med sagen, hun vil 
lave et udkast som alle kan kommentere på inden hun sender det til rette person på 
kommunen. Anja prøver at finde den rette person at sende det til. 

 
4. Åbningstider i Løkkebo, er det nødvendigt, at vi har åbent til kl.17.00 om fredagen? Anja 

fortæller, det ikke er vores bord – det er vedtaget af kommunen. Anja pointere at der 
er flere som har brug for denne åbningstid, selv om det ikke er mange i øjeblikket. 

 
5. Serap er desuden bekymret for et stigende børnetal, dette henfører til at vi i sidste 

kvartal af 2022 modtog børn fra distrikt midt og syd. Anja fortæller at hun er dialog med 
pladsanvisningen om kapacitet i kommunen.  

 
6. Serap fortæller om oplevelser på Sommerfuglestuen, der stiller hende utilfreds som 

forælder. Hun har følelsen af kaos, manglende kommunikation personalet imellem. Hun 
ved ikke hvilket personale, hun skal gå. Serap påpeger ligeledes det ikke er intuitivt, 



og hun ved ikke om de voksne i spisegrupperne også er de primære pædagoger for 
det enkelte barn. Hun taler ind i at Sommerfuglene er blevet for store, der er mange 
børn og personale at forholde sig til. Hun taler blandt andet om følelsen af at være 
hægtet af og at hun som forælder mangler relationer til personalet. Udfordringen kan 
her opleves, at det kan være svært at overskue som forælder hvilken personale der er 
primær på ens barn. 

 
Der er ikke alle bestyrelsesmedlemmer der enig i hendes opfattelse.  

 
Men der er enighed i, at der hurtigt kan opstå forvirring, når der kommer opslag på Aula 
om de forskellige grupper børnene er placeret i. Her tales der om grupper udover Blå 
sommerfugle og Grønne sommerfugle, som spisegrupper.  

 
Anja fortæller, at vi er i en proces om at forenkle Sommerfuglene og børnegrupperne 
samt at tydeliggøre opdelingen af stuen, heriblandt børn og personale.   

 
 
 
Referent Marie. 
  
 
 
 
 
 
  

 

 

 

 


